
Als PvdA zijn we van mening dat sport voor de ontwikkeling van de jeugd bijzonder 

belangrijk is. Niet alleen om in beweging te komen, maar ook voor de sociale contacten. 

In verband met het nijpende tekort aan speelmogelijkheden in Muiderberg en Muiden 

voor de hockey hebben we dan ook de afgelopen periode zeer veel tijd gestopt in het 

onderzoeken wat de beste optie zou zijn voor MHC Muiderberg.  

 

Consequenties 

Voor de korte termijn was driekwart veld voldoende. Voor de lange termijn zouden er, na de 

aanleg van 4500 woningen in de Bloemendalerpolder en het KNSF terrein, minimaal 2 velden 

bij moeten komen. Dat had gekund door op de huidige plek met een ‘Muiderbergse’ 

vereniging door te gaan, of op een andere plek een vereniging te worden voor Muiderberg, 

Muiden en de nieuwe inwoners in de Bloemendalerpolder. Naar ons idee is die keuze in eerste 

instantie aan MHC Muiderberg en dan moeten wij als partij kijken wat voor consequenties die 

keuze heeft.  

 

Opties afgewogen 

De besluitvorming heeft de afgelopen jaren helaas op zich laten wachten. Het bestuur van 

MHC Muiderberg heeft heel lang vastgehouden aan extra velden in het Kocherbos terwijl 

duidelijk was dat  10 van de 13 gemeenteraadsleden daar tegen waren. Het aanbod van een 

half veld in het Kocherbos is afgeslagen. Het afgelopen jaar heeft het bestuur van de 

vereniging  gekozen voor 1 vereniging, op een plek waar men kan doorgroeien. We hebben 

daarna alle mogelijke opties afgewogen; het weiland voor het Kocherbos, bij de manege, op 

de Negen Morgen, Brediusgronden, Bloemendalerpolder, etc.  

 

Voor- en nadelen 

De provincie heeft geweigerd op korte termijn goedkeuring te verlenen aan de 

Brediusgronden of de Bloemendalerpolder. Het bestuur van MHC heeft aangegeven voor 31 

augustus 2012 nieuwe velden te willen hebben. Daarom zijn we gekomen tot 2 geschikte 

locaties die nu nader onderzocht worden en waarvoor alle noodzakelijk procedures zijn 

gestart, namelijk Muiderberg Oost en Muiden Oost. Beide locaties hebben hun voor- en 

nadelen. Maar ook hierbij zijn we weer afhankelijk van de provincie. Voor de locatie 

Kocherbos wordt nog wel gekeken naar wat er uitgezocht zou moeten worden voor je daar 

iets zou willen. Wat betreft de PvdA blijft deze locatie ongeschikt om 2 extra velden aan te 

leggen.  

 

 

Geld genereren 

De uitdaging voor de hockeyvereniging en de gemeente wordt natuurlijk de financiering van 

de plannen. In geval verhuizing naar Muiden Oost kunnen we de nieuwbouwprojecten op het 

KNSF-terrein en de Bloemendalerpolder mee laten betalen. In Muiderberg kan mogelijk nog 

geld komen door extra woningen naast de velden  te plaatsen. In alle gevallen zal 

waarschijnlijk toch ook een beroep gedaan worden op de gemeente en de hockeyvereniging. 

De uitdaging ligt bij de vereniging om net zoals de tennisvereniging gelden te generen via 

bijvoorbeeld het uitschrijven van obligaties.  

 

Als PvdA denken we dat  we een goede afweging hebben gemaakt tussen de belangen van de 

leden van de hockeyvereniging en de belangen van natuur en milieu. 

 

 


